
 
 

 
 
 
 

 
ZAKLJUČAK U VEZI PROSTORNE PROBLEMATIKE ŠAHOVSKOG KLUBA “DUBROVNIK” 

 
Potrebno je podsjetiti da je Šahovski klub "Dubrovnik" od 1976. do zaključno sa svibnjem 2007. sve svoje 
aktivnosti, osim važnijih ekipnih mečeva obavljao u prostorijama ex. društvenih organizacija u Dubrovniku, 
u Karmenu, na adresi Ilije Sarake 7. Prostor je imao površinu cca 60 m2 i moglo bi se reći da je bio 
optimalan. Upravo u tome prostoru Šahovski klub "Dubrovnik" ostvario je svoje najbolje učinke što se tiče 
popularizacije, omasovljenja i kvalitetnog šaha među tada mlađim uzrastima, tako da je organizirani šah 
stekao pravo "građanstva" u Dubrovniku, a potvrđen je i u relevantna hrvatska šahovska odredišta. Nakon 
toga, s početkom srpnja 2007. Grad Dubrovnik ustupio nam je na zajedničko korištenje prostorije Gradskog 
kotare "Grad", Široka 4, a od 2016. prostorije kluba su u okviru Gradskog bazena u Gružu i moglo bi se reći 
da donekle ipak zadovoljavaju naše potrebe.  
 
U razvojnoj politici Šahovskog kluba "Dubrovnik" za razdoblje od 2019. do 2022. naglasak je na 
popularizaciji i omasovljenju šaha među mlađim uzrastima sa šireg dubrovačkog područja, uvođenju 
šahovske škole, povećanju broja pojedinačnih i ekipnih turnira s normalnim tempom igre, kao i jačanju 
kvalitetnog šaha s darovitim i voljnim igračima s prebivalištem na području Grada Dubrovnika. Takvu 
politiku neće biti moguće optimalno ostvariti u postojećim prostornim uvjetima, što bi bilo velika šteta s 
obzirom na izvanrednu važnost i ulogu šahovske igre u intelektualnom razvoju, osobito mladih ljudi. 
 
Skupština Šahovskog kluba "Dubrovnik" poziva Grad Dubrovnik i Dubrovački savez športova i njihove 
čelnike da postojeći prostor Šahovskog kluba “Dubrovnik” u okviru Gradskog bazena u Gružu se prilagodi 
i učini primjerenijim u odnosu na postojeće stanje, a prema odgovarajućim planovima za prilagodba toga 
prostora dubrovačkim udrugama. U tom smislu potrebno je dvije postojeće prostorije objediniti u jednu 
ili probiti vrata između dvije postojeće manje prostorije. Na dugi rok to bi s obzirom na lokaciju i površinu 
bilo zadovoljavajuće rješenje. 
 
Ukoliko to ne bude moguće, odnosno klub bude morao napustiti postojeći prostor zbog njegove 
prenamjene, molimo nadležne gradske čimbenike da osiguraju adekvatan prostor na području Lapada ili 
Gruža za potrebe Šahovskog kluba “Dubrovnik” koji je to po svojoj dugoj /85 godina/ tradiciji, 
trenutačnom ligaškom statusu, značenju šaha u intelektualnom razvoju čovjeka, na kraju kao i dijelu 
turističke ponude to zaslužio. 
 
Dubrovnik, 21. prosinca 2018. 

SKUPŠTINA ŠAHOVSKOG KLUBA "DUBROVNIK" 
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